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Verslag 
 
Aanwezig:  
M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, T. Willaert, R. Ramakers, E. Chevrolet, R. Smith, L. 
Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: P. Van Waes (heeft de vergadering gevolgd via skype) 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 

 21 oktober 2019: ok, mits aanpassing Robin. 
 

2 FINANCIEN: BEZOEK KBC 

De KBC-contactpersoon van de federatie heeft een onderhoud gehad met Michael Smits. 
Er werd voorgesteld om de reserves te beleggen. 
De principiële vraag is nu of wij als federatie geld willen beleggen? Bij de raad van bestuur VSF was 
het antwoord op deze vraag alvast negatief. 
 
Erik Chevrolet is voorstander om beleggingen te doen, mits de voorwaarde van kapitaalbehoud. Ook 
Tony Willaert steunt dit voorstel maar wijst erop dat kapitaalbehoud nooit volledig kan gegarandeerd 
worden. 
 
Er zal gevraagd worden aan Michael om een overzicht op te maken van de rekeningen, op basis van 
een kasplanning. 
 

3 TOPSPORT 

3.1 Aanwezigheid Rutger op rvb 

Rutger zal enkel aanwezig zijn op de vergaderingen waar TS op de agenda staat en dan ook enkel 
tijdens die agendapunten. 
 

3.2 Feedback topsportcommissie, elitelijst 2020 

Besproken onderwerpen: 
 WK Doha: 

o prestaties werden doorgelicht 
o Op volgende grote tornooien zullen alle kosten (ook accreditaties) niet door de 

federaties verstrekt worden voor persoonlijke kine’s 
o Er komt in de toekomst (vooral voor ‘nieuwe’ coaches) een infoavond voorafgaand aan 

het kampioenschap 
 Prestatieprogramma’s werden geëvalueerd 
 Contracten trainers 
 Be-Gold 
 Federale stages 2020: in overleg met de kwaliteitsmanagers werd de stage in Zuid-Afrika 

geannuleerd. Sommige atleten wilden er niet naartoe (gezien het seizoen al te lang duurt) of 
ze wilden eerder gaan, óf ze wilden elders gaan. Er werd gecommuniceerd dat deze 
gezamenlijke stage dus geannuleerd wordt. Het budget dat hiervoor vrijkomt, kan per atleet 
gebruikt worden. Belek (voorjaar) gaat door. De afstandslopers kunnen kiezen tussen 
Albufeira of Flagstaff. 

 Turbostages: één in december in LLN en in maart 2020 nog een 2de in LLN 
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 Vooruitblik naar de OS Tokyo 2020: 
o Marathon is verhuisd naar Saporo, maar datum nog ongekend (voor of na de OS) 
o Worldrankings: Atleten kunnen zich zowel rechtstreeks plaatsen als via de best-

gerangschikte plaatsen in de Worldranking. 
Vermits de punten van het BK Meerkampen meetellen voor de Worldranking, zou het 
BK Meerkampen voor Senioren beter vooruitgeschoven worden in de kalender. 
Dit wordt besproken op KBAB-niveau. 

 Selectie EK Veldlopen is gemaakt. 
 Verwachtingen/doelstellingen kampioenschappen 2020: Er is een heel goed jaar achter de rug 

en er is momenteel een sterke lichting U20 en U23. Dit is veelbelovend voor de toekomst. 
 Regionale werking: alles is opgestart voor het komende seizoen. Daarbij is Tom Du Pan 

aangeworven om de onderlinge contacten te onderhouden, waarop veel positieve feedback 
komt. 

 De noden van de TSC naar de werkgroep communicatie toe: de zichtbaarheid van de TS-
werking (vnl. van de elite-atleten maar ook van de gehele werking) is belangrijk. 

 “Atleet-Volg-Systeem”: dit project wordt eerst getest en daarna wordt dit hoogst 
waarschijnlijk ook opgenomen in de contracten van de atleten. Zeer veelbelovend. 

 
Feedback voor Rutger: de rvb vraagt meer duiding op onze eigen website omtrent de regionale 
werking en topsportwerking in het algemeen. 
 
Tenslotte wordt de lijst van de elite-atleten verdeeld en kort besproken. 
 

3.3 Begrotingsprincipes 2020 

De raad van bestuur beslist dezelfde principes te blijven hanteren dan de vorige 2 jaren : A3 (niet 
gesubisdieerd- ten laste van de eigen middelen. Eventueel niet gesubsidieerde A1/A2 ook 
ondersteuning uit eigen middelen 
 
Algemeen: Voor de begroting wordt uitgegaan van 6% minder basissubsidie maar een status quo wat 
betreft Topsport (behalve dat er meer is gevraagd aan Sport Vlaanderen). 
 

3.4 Mail Task Force 

Gery heeft hierop reeds gereageerd naar Sport Vlaanderen toe en onderhoud gehad. 

4 AMBASSADEUR VAN DE ATLETIEK 

In het kader van de marketing-begroting wordt er een idee uitgewerkt om mensen een rol te geven 
als “ambassadeur van de atletiek” 
 
Beslissing: goedkeuring door rvb 
 
 

5 UITGEKEERDE BEDRAGEN AAN MEDEWERKERS / VRIJWILLIGERS 

Uitgesteld tot volgende vergadering. 
 

6 GOED BESTUUR 

6.1 Vergaderdata 2020 

Er werd een voorstel opgemaakt. Algemeen aanvaard.  
Strategische dag + OS moeten nog toegevoegd worden! 
 

6.2 Zelfevaluatie rvb 

Moet opnieuw ingevuld worden zoals vorig jaar om punten te kunnen scoren. 
Ludwig stuurt dit opnieuw. 
15 December wordt onze rvb opnieuw gescoord. 
 

6.3 Evaluatie directie 

Hierop scoren we voorlopig 0 punten. 
Het is aan de rvb om hieraan te voldoen. Dagelijks bestuur zal dit opvolgen. 
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6.4 Vacature rvb – verkiezingen maart 2020 

In het kader van goed bestuur wordt er van de rvb verwacht de eigen samenstelling te evalueren en 
bij een vacature een advies te formuleren over het profiel van de gewenste kandidaten. 
 
Gezien we in onze statuten formuleren dat we naar gendergelijkheid streven is het aanbevolen dat de 
nieuwe bestuurder een vrouw is, aangezien er op de 8 leden maar 1 vrouw bestuurder is. 
 
Wat betreft de competenties van de bestaande bestuurders is het duidelijk de de “juridische” 
competentie ontbreekt.  
 
De “ideale” nieuwe bestuurder is dus een vrouw met juridische kennis. 
 
Volgend jaar moet de oefening terug gebeuren want in 2021 worden 3 nieuwe bestuurders verkozen. 
 

6.5 Goed Bestuur KBAB 

KBAB heeft het voorstel van Ludwig geaccepteerd – op het publiceren van de KBAB-verslagen na. 
 

7 VRAAG VAT 

Er is besproken wat de behoeften waren van de VAT naar de BC’s (en rvb) toe. 
Beslissingen rvb moeten gecommuniceerd worden naar de VAT. 
De VAT zou graag de beleidsvisies bekomen van de verschillende BC’s en de rvb. Gery verwacht dat 
dit voort gaat komen uit het komende beleidsplan. 
Er is nood aan een duidelijk samenwerkingskader tussen VAT, RVB en de BC’s. Volgens Gery gebeurt 
dit al grotendeels maar vraagt hij toch extra aandacht om erop toe te zien hen te betrekken bij 
gerelateerde onderwerpen en duidelijke feedback te geven. 
 
Gery Follens bezorgt nog een antwoord aan David Evenepoel. 
 

8 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

8.1 Competitie 

Laatste vergadering is verplaatst naar volgende week. 
 

8.2 Recreatie 

Running & Co dag is doorgegaan in Beernem. 
Was een mooie locatie met een nieuwe accommodatie, een heel geslaagde dag. 
Volgend jaar graag in Brussel of Limburg. 
Kleine 150 inschrijvingen, van 48 vertegenwoordigde clubs. 
Sporttijden heeft ook een infosessie gehouden. 
 
Alle vergaarde informatie (uit bevragingen e.d.) zal nog worden samengevat. 
 
Tony W. vraagt of het opportuun is dat Sporttijden ook een presentatie (max. 15min) geeft aan de 
rvb in december of januari a.s. 
Rvb is principieel hiermee akkoord. Tony bespreekt het verder in de commissie. 
 

8.3 Jeugd 

Robin R. heeft een presentatie voorbereid om een tussenstand te geven omtrent de 
regiovergaderingen die de BC Jeugd aan het doen is in Vlaanderen (omtrent het aanpassen van de 
competitievormen voor Kangoeroes en Benjamins). 
Vooral West-Vlaanderen en een stuk van Oost-Vlaanderen moeten nog bezocht worden maar de grote 
lijnen worden toch al duidelijk. 
Hiermee wil Robin alvast groen licht krijgen om op hetzelfde elan verder te kunnen. 
 
Vaststellingen: 
Men ondervindt zeker een akkoord omtrent het LTAD-model maar men vraagt nog naar volledig 
uitgeschreven leerlijnen voor de lesgevers. 
De individuele evolutie van het kind staat centraal. 
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Geen vraag naar ranglijsten maar wel naar wedstrijd(dag)uitslagen. 
Vraag naar een maximumduur van 2 uur voor Benjamins/Kangoeroes (die eventueel kan overlappen 
met een wedstrijd van max. 2uur voor Pup/Min). 
De clubs verwachten daarom een gestandaardiseerd programma om dit te kunnen realiseren waarbij 
de clubs zelf nog wel de vrijheid hebben om de proeven te kunnen kiezen. 
Daarbij wil men wel nog steeds de progressie van een atleet kunnen vaststellen (bij de Kangoeroes 
mag de opmeting wel minder nauwkeurig dan bij de Benjamins). 
Het groepsgegeven wordt niet enthousiast onthaald. Men is nog steeds voorstander van individuele 
proeven maar wel onder de vorm zoals voorgesteld waarbij men telkens een loop, werp- en 
springnummer doen met een doorschuifsysteem. 
 
Verdere stappen: goedkeuring nodig van de rvb om alvast aan de praktische uitwerking van 
wedstrijden te kunnen beginnen werken. (sportief/logistiek/organisatorisch/…) 
Om zo na de zomer een concreet voorstel van de nieuwe competitievorm te kunnen voorleggen. 
 
Beslissing rvb: goede aanpak geweest en de rvb steunt dit ten volle. 
Enige bedenking: er zullen geen indoorwedstrijden meer mogelijk zijn voor Benjamins… niet iedereen 
vindt dit oké. Dus als hier ook een alternatief aanbod voor zou kunnen komen, zou het nog beter zijn. 
 

9 FEEDBACK WERKGROEPEN INFORMATICA EN COMMUNICATIE 

9.1 Informatica 

Gaat over de vervanging van WV. De 2 voorbereidende vergaderingen zijn al afgelopen. De potentiële 
leveranciers gaan nu aangesproken worden. (TimeTronics, Atletiek.nu,… 
Intussen nog bevragingen doen bij gerelateerde bedrijven. 
 

9.2 Communicatie 

2 vergaderingen gepasseerd waarvan de 1ste vooral aftasten was. 
Bespreking omtrent de journalistieke opvolging van de wedstrijden (die nu hoofdzakelijk door Michel 
wordt gedaan). 
Er zal nu een bevraging gedefinieerd worden om te weten te komen wat onze doelgroep(en) te weten 
wil(len) komen via onze nieuwsbrief. 
Op basis van deze informatie moeten we ons mogelijks reorganiseren. 
Dit zal een iets moeilijker proces zijn. 
 

10 VERTEGENWOORDIGING RVB OP EVENTS 

Gery Follens krijgt talloze uitnodigingen om aanwezig te zijn op enkele events. 
 Sessie over de sportfederatie in de toekomst (Mechelen): Tony en Gery 
 30/11: opening sporthal Beveren: Georges, Patrick 
 7/12: 40-jaar ROBA: Gery, (Robin?) 
 11/12: Uitreiking Nationale sportprijzen: Gery 
 13/12: Slotevent 25-jaar VTS: (19u-Gent): ? 

 

11 HORDENPROBLEMATIEK 

Enkele clubs zijn ontevreden met het tijdstip van beslissing en het toepassen ervan. Veel clubs 
vangen bot bij de gemeente voor subsidies omdat de budgetten al werden toegekend. Daarnaast 
waren de BVV’s al toegekend. Dit zal een serieuze kost met zich meebrengen. Er zijn ook vragen bij 
de haalbaarheid van de timing van levering. 
 
Vraag van veel clubs om de toepassing van de jeugd alsnog uit te stellen naar 2021. 
 
Voornamelijk het argument van de organisatoren BVV jeugd en dat de budgettering er niet op 
voorzien is, zijn niet te negeren. 
 
Beslissing rvb: 
Duidelijke communicatie via de officiële berichten: 
Vanuit het terrein zijn verschillende argumenten (budgettaire problemen omtrent subsidie, 
organisatie BVV, Haalbaarheid levering) boven water gekomen die ertoe hebben geleid dat de rvb 
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genoodzaakt is om de invoering van de lagere hordenhoogten bij de jeugd (Pup/Min) uit te stellen tot 
het winterseizoen 2020-2021. 
 

12 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 16 december (18u00) 
 

13 VARIA 

 Een geschrapte trainer werd gezien op een veldloop te Duffel.  
Er zal opnieuw een officieel bericht verschijnen. 
Ouders en atle(e)t(e)n in kwestie verwittigen van de eerder genomen uitspraak door onze 
tuchtcommissie. 

 N.a.v. het congres in Doha werd de naamswijziging van de KBAB al eens besproken. In het 
kader van andere naamswijzigingen op Europees niveau zou de KBAB ook een naamswijziging 
ondergaan naar ‘Belgian Athletics’. Dit voorstel gaat door naar de KBAB. 

 “ronselen” door ORT op CC Roeselare. Thomas De Bock heeft de flyers uitgedeeld. Consensus: 
als lid van de TSC kan dit niet door de beugel voor Thomas en zal daar ook op gewezen 
worden. 
Bij uitbreiding wijst Tony Willaert erop dat er een aantal fenomenen de kop opsteken 
waarover we ons als RvB dienen te beraden: 

o Ronselen van atleten in de loop van het jaar, waar dit voorheen uitdrukkelijk 
verboden was in de reglementen. 

o Betaalde trainers onafhankelijk van clubs, en daarnaast jonge trainers die op termijn 
meer heil zien in beter betaalde trainingsvergoedingen in andere sporten. 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 
(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 
stemming kandidaten 
topsportcommissie 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

Periode zoektocht 
Topsportcoördinator 
(september- oktober 
2019) 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

Overeenstemmende 
clubs tussen kandidaat 
en betreffende lid 
selectiecommissie 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

    
    
 


